
      Protokoll från styrelsemöte 2 september, 2020 
      Närvarande: Malin Lundberg, Eelena Blomkvist, Per Sidetun, Olof Kortfelt, Lars                  
      Henningsson 
       
      Val av ordförande & sekreterare 
      Malin utsågs till ordförande och Lars till protokollförare. 
 

Kort genomgång föregående mötesanteckningar 
Malin läste upp föregående protokoll. Inget fanns att kommentera. 

 
Våra möten 
Antal besökare vid våra möten, ska vi fortsätta med möten varje vecka och ska 
vi erbjuda digitala möjligheter? 
Vi skall fortsätta med möte varje vecka, som vanligt, i alla fall året ut. 
Vi skall testa att erbjuda digitala sändningar, enligt utskick från Rotary centralt. Per 
går igenom detta och förbereder för ett första test 21/9 då Eelena har ego-föredrag.  
Per ansvarar också för att information går ut till alla medlemmar. 
Faller detta test väl ut blir nästa videomöte den 19/10 då landshövdingen besöker 
oss (lunchmöte). 
Styrelsen anser att vi bör arbeta mot att enbart ha lunchmöten, varje vecka, 2021 i 
kombination med en kvällsaktivitet per månad. För detta krävs beslut på årsmötet. 

 
Program & Eventinfo 
Event: Dart, bowling, kickoff, mat-aktivitet, när tror vi att vi ska ha dessa 
aktiviteter? 
Vi beslöt att nästa aktivitet skall vara matlagning, då i början av November. Inga 
andra aktiviteter tills vidare. 
Malin skall gå ut med information om hur vi tänker, om aktiviteter mm, via mail, 
hemsida och facebook. 
Information från presidentsamtal (Malin) 
Malin hälsade att intresset för samarbete är gott. Punkt. 
Programuppdatering/ kalender (Conny)  
7/9     Guvernören på besök 
14/9   Rotary Doctors, Ulla Palenius 
21/9   Ego-föredrag, Eelena Blomkvist 
28/9   Ego-föredrag, Kimmo Hägglund 
5/10   Reko-Ringen, Lena Calais 
12/10   Ung Företagsamhet, Sofia Beckman 
19/10   Landshövdingen på besök! 
Vi bestämde att slopa mötet 21/12, det är för nära innan jul. 
Mer är på gång, enligt Eelena 
Matrikel (Eelena)  
Eelena har ännu inte fått in tillräckligt med material för att starta. Lars skall gå ut 
med en påminnelse. 
 
5. Ekonomi 
Status medlemmar, antal samt ev påminna om avgift 
Vi är 77 medlemmar + 3 hedersmedlemmar. Snittålder 63 år. 



Vi har 290’ på banken efter att 24 medlemmar betalat årsavgiften och efter att vi 
betalat 55’ till RI.  
Lars skall gå ut med en påminnelse om att avgiften skall vara betald senast sista 
september, inklusive belopp och kontonummer.  
Faktura gällande trubadur på sommarmötet. 
Trevlig och prisvärd trubadur, bara att betala. 

 
6. Planering inför årsmötet 

 
-Ny styrelse/ inkommande 
Diskuterades. Viktigt med förnyelse. Malin kallar till nytt möte med enbart detta som 
punkt. 
-Musikstipendium 
Malin skall kontakta Arne Pettersson så att vi kommer igång. Datum satt till 14/12. 
Program som vanligt? 
-Idrottstipendium 
Olof har kontaktat Sven Weslien för att se om han är intresserad av att vara ansvarig 
för detta. Lena Kvillerud nämndes också liksom Harald Alvers. Viktigt att vi kommer 
vidare. 

 
 
7. Övriga frågor 
Årsmötet diskuterades. Vi bestämde preliminärt detta till 30/11, då som ett 
kvällsmöte med något dragande. 
Vi pratade om strategi inför Guvernörsbesöket. Vad skall vår klubb ha för realistiskt 
mål? Vi tyckte nog ”Hur skall vi få våra medlemmar att komma på våra möten?” 
Notera för-möte med Guvernören 10.30! 

 
      Vid protokollet 
      Lars Henningsson 
 
      Godkännes 
 
 
      Malin Lundberg, ordf. 


